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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING FINANCIËN EN VEILIGHEID

Datum: 6 januari 2016
Plaats: oude raadzaal
Tijd: 13.00 – 13.20 uur

Aanwezig: de heer B.N. Benjamins (voorzitter, D66), de dames L.R. van Gijlswijk (SP), C.E. Bloemhoff 
(PvdA), E. Akkerman (VVD), S.A. Koebrugge (VVD), A. Kuik (CDA), de heren J.H. Luhoff (D66), 
C. Schimmel (D66), B. de Greef (SP), M. van der Laan (PvdA), M. van der Glas (GroenLinks), 
W.B. Leemhuis (GroenLinks), A. Sijbolts (Stadspartij), R. Bolle (CDA), E.B. Koopmans (ChristenUnie), 
M.M. van den Anker (Student en Stad) en T. van Zoelen (Partij voor de Dieren)
Namens de griffie: de heer W.T. Meijer (commissiegriffier)
Namens het college: de heren J.M. van Keulen (VVD), P.E.J. den Oudsten (burgemeester), T. Schroor 
(D66)
Verslag: de heer J. Bosma 

A. ALGEMEEN DEEL 
A.1. Opening en mededelingen
De voorzitter:

• Opent de vergadering om 13.00 uur en heet iedereen hartelijk welkom.
• Meldt dat bussen binnenkort niet meer rijden vanwege ijzel. Daarom wordt alleen het algemeen deel 

behandeld. De twee andere commissievergaderingen worden verschoven.
Burgemeester Den Oudsten:

• Is blij dat de jaarwisseling rustiger is verlopen. De ME kwam niet in actie, flexteams grepen tijdig in.
• Complimenteert de Suikerbuurt met de goede organisatie en het nakomen van de afspraken.
• Presenteert vanwege de ijzel later het schadeoverzicht. 
• Zoekt naar methoden om de werking van vuurwerkvrije zones inzichtelijk te maken ter bespreking 

na het zomerreces.
• Heeft geen aanwijzingen dat prostitutie in het A-kwartier doorging op 1 januari 2016.
• Stelt voor een keer van gedachten te wisselen over de regiegroep voetbalveiligheid, die vergaande 

plannen smeedt met partners om het voetbalfeest zonder combi's en grootschalige politie-inzet 
ruimte te geven. FC Groningen doet graag mee aan dat gesprek.

Dhr. Leemhuis (GroenLinks):
• Zal de burgemeester het op te maken rapport doen toekomen van het Meldpunt Vuurwerkoverlast.

Dhr. Sijbolts (Stadspartij)
• Waardeert de inzet van de gemeente voor de Suikerbuurt.

Wethouder Schroor:
• Meldt dat het Rijk niet bereid blijkt de controleregeling voor gerelateerde zorgpartijen aan te passen 

in een soort overgangsjaar. Zorgpartijen kunnen gegevens niet tijdig aanleveren.
• Verwacht dat alle gemeenten op dit punt geen goedkeurende accountantsverklaring zullen krijgen.
• Heeft in tegenstelling tot veel gemeenten geen problemen met de uitvoering van contracten vanwege 

de andere relatie in de aanbesteding met verplichtingen bij de zorgpartijen.
• Zou het niet verbazen wanneer de fout of onzekerheid de tolerantiegrens overschrijdt.
• Houdt de raad op de hoogte van de ontwikkelingen.

A.2. Vaststelling verslagen 18 november (gecombineerde commissie) en 2 december 2015
De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld.

A.3. Vaststelling agenda
Vanwege de ijzel wordt alleen het Algemeen deel behandeld. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.

A.4. Afspraken en planning
Er zijn geen vragen of opmerkingen.
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A.5. Conformstukken
A.5.a. Begroting 2016 en jaarrekening 2014 Groninger Archieven (raadsvoorstel 3 december 2015)
Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 27 januari 2016.

A.5.b. Wijzigen gemeenschappelijke regelingen (raadsvoorstel 18 december 2015)
Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 27 januari 2016.

A.5.c. Financiën huisvesting Veiligheidsregio Groningen (zienswijze) (collegebrief 2 december 2015)
Mw. Bloemhoff (PvdA): 

• Begrijpt dat de toegenomen kosten voortkomen uit gemaakte bestuurlijke afspraken.
• Spreekt de wens uit dat de gemeente niet voor aanvullende huisvestingskosten komt te staan.

Mw. Van Gijlswijk (SP):
• Sluit aan bij de bijdrage van de PvdA.

Dhr. Bolle (CDA):
• Sluit aan bij de PvdA, maar realiseert zich dat een harde toezegging niet mogelijk is.

Burgemeester Den Oudsten:
• Beaamt dat de kosten voortkomen uit gemaakte afspraken. 
• Meldt dat het voorstel voor andere stemverhoudingen ter advies voorligt bij het ministerie van 

Binnenlandse Zaken, tot die tijd handelt de Veiligheidsregio naar de geest van het voorstel.
• Legt uit dat overdracht van het Sontweggebouw met recht op eerste koop financieel goed uitpakt bij 

terugkoop vanwege het gunstiger afschrijvingsregime van de Veiligheidsregio.

A.6. Ingekomen stukken
De ICT-visie is nog niet voor kennisgeving aangenomen, maar wordt besproken. Er zijn verder geen 
opmerkingen of agenderingen. 

A.7. Rondvraag
Mw. Koebrugge (VVD):

• Wijst mede namens ChristenUnie op een brief uit Hoornsemeer over een vernield tuinhekje. 
Bewoners willen meer zicht op de structurele aanpak van dergelijk vandalisme en diefstal.

• Hoort daarnaast dat de aangiftemogelijkheden voor problemen zorgden.
• Juicht toe dat de burgemeester al contact heeft gelegd en is benieuwd naar de toekomstige aanpak.

Burgemeester Den Oudsten:
• Belde met de briefschrijver en besprak met de politie de gang van zaken.
• Meldt dat het fenomeen niet nieuw is, maar wel toeneemt in deze wijk. Dit vraagt aandacht.
• Legt uit dat de brandweer op Oudjaarsnacht een prioritering hanteert, waarbij Hoornsemeer niet 

bovenaan de lijst staat. Ingrijpen duurt dan langer.
• Heeft de indruk dat de politie correct heeft gehandeld.
• Lijkt het goed wanneer briefschrijver en politie dit rechtstreeks nader bespreken.

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 13.20 uur.


